
Det bedste i verden ville være slet ikke at gøre noget usundt, men det kan politikerne desværre ikke 

lovgive sig ud af. For mennesker tager individuelle valg og nogle af dem er usunde, det gør du der 

læser dette sikkert også. Efter at have været storryger (cigaretter) i mange mange år gik jeg for 4 år 

siden over til damp. Jeg har siden fået det meget bedre, jeg er aldrig syg, før led jeg ofte af 

forkølelser, halsbetændelser og influenza. Jeg har ikke haft andet end en lille forkølelse et par gange 

de sidste 4 år, før tog det mig mdr. at komme mig over en forkølelse. Jeg er ikke forpustet mere og 

min sangstemme er kommet igen. Prøv nu at lade voksne mennesker styre dette med at dampe selv, 

det kan kun være bedre end at ryge. Folk skal nok skaffe det de vil have inden for dampudstyr andre 

steder fra, hvis i laver flere restriktioner end der alle rede er. Så er det måske netop farligt, hvis der 

bliver skaffet grej på det sorte marked og det vil der blive, se det i øjnene. Undersøg venligst de 

forskellige videnskabelige forsøg der er på området ordentligt og ikke bare en gang populær gas, 

der flyder rundt i presse og på internettet, nogle af de undersøgelser medier osv. refererer til er 

meget gamle eller tingene er taget ud af kontekst. Venlig hilsen Helle Højfeldt  
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